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MØTER OG SAKER 

Styreleder og leder for hyttekomitéen har hatt møter med kommunen angående tilstanden på 

hovedbygningen på Karterud. Til stede var Knut Hvithammer (Ordfører), Henriette Eriksen 

(Kulturfaglig rådgiver), John Gunnerud (Avdelingsleder/ fagansvarlig Byggteknisk avd.) og Arild Busch 

(Enhetsleder forvaltning). Det ble besluttet at man bestilte en tilstandsrapport på kommunenes 

regning. Takstmann Oscar Melby hadde en befaring av Karterud rett før jul.  

HYTTENE   

I 2022 har vi hatt 75 protokollførte overnattingsdøgn på DNT Odal sine 2 hytter. Det er over dobbelt 

så mange som 2021. Overnattingsdøgnene fordeler seg slik:  

- Karterud 55 (+ 1 protokollført dagsbesøk)  

- Bergersætra 20 (+1 protokollført dagsbesøk) 

 

Det er lagt ned 280 dugnadstimer på hyttene i 2022. Dugnadstimene fordeler seg slik: 

Karterud - 250 

Bergersætra - 30 

 

Bergersætra 

Vårdugnaden besto i å vaske rundt i hytta. Det så veldig bra ut da vi ankom, så det var ikke mye 

innsats som trengtes. Som vanlig består vår- og høstdugnaden i å vaske hytta skikkelig. På 

høstdugnaden ble stien ned til Bergersætervegen ryddet. Tunet ble også ryddet for småkratt og 

kvister. Har vært i samtale med Frode Moss som kunne fortelle at utbedringer av hytta ikke kunne 

dekkes av kulturmidler, da plassen ikke var blitt brukt til setring. Setningsskadene som ble befart i 

2021 er planlagt utbedret i løpet av sommeren 2023. Profesjonelle snekre vil ta jobben, men det kan 

påløpe noe maling på dugnad.      

 

Karterud 

Det har vært flere offisielle og uoffisielle dugnader på Karterud i 2022. På vårdugnaden ble 

hovedhuset og sanitærhuset vasket og gjort reint. Det samme på høstdugnaden. Vinteren 2022 ble 2 

store kvisthauger brent opp.  8. og 9. august var vi samlet en fin gjeng for å rydde uteområdet for 

kvist og kvast. Veldig oppløftene at så mange arbeidsvillige møtte opp disse dagene. Sør-Odal 

kommune var behjelpelig med å kjøre inn grus slik at vi fikk satt i stand området foran gapahukene. 

De kjøret også på grus for å planere plassen for vedskjulet fra Bjørketangen. Vi hadde inne 

vedkløyver for å kutte opp veden fra granene som ble felt i august. Det er nå plenty med ved inne i 

vedskjulet. I tillegg til veden fra granene er det kjørt inn en pall med tørr bjørkeved.  



 

Vi har fått tegninger og beskrivelser av søknadsprosessen for oppføring av kanonaust av Margareth. 

Igangsetting av dette prosjektet ligger på vent. 

9. november var både Sør-Odal brannvesen og takstmann på befaring på Karterud. Brannvesenet ga 

en del påbud som måtte etterfølges. Blant annet utbedring av gelenderet i trapp, bedre merking av 

brannstige, skifte av røykvarslere, nye brannslokningsapparat og utbedring av propananlegget. Ved å 

felle 2 bjørker som sto for nære bålplassen kunne vi på Karterud få det den første offentlig godkjente 

bålplassen i Odalen. (Brev fra brannvesenet følger i eget vedlegg)  

Takstmann Oskar Melby utførte en grundig befaring av Karterud. Tilstandsrapporter som vi fikk en 

kopi av foreligger som vedlegg.     

Annet 

Spørsmålet om vi skal påta oss drift av Toerkoia er lagt på is.  

 

Det har vært stille fra kommunene angående dagsturhytter. Det er kommunen som er eier av 

prosjektet, men DNT Odal kan være behjelpelig med dugnadsinnsats om det kreves. Litt synd om 

prosjektet strander. 

 

BRUK AV ØKONOMISKE MIDLER 

Det er blitt investert i noe utstyr på Karterud. De største investeringene har vært strømaggregat, 

gressklipper og kjøleskap. Det er også skiftet slanger og hetter til propanflasker. Nye røykvarslere og 

brannslukningsapparater er kjøpt inn.      

 

HVA HAR VI LYKTES MED I ÅRET SOM HAR GÅTT 

- Det er gjort mye dugnadsarbeid på Karterud.  

- Karterud har vært mye i bruk av barn og ungdom.  

- Over dobbelt så mange protokollførte overnattingsdøgn i forhold til 2021. 

- Vi har hatt god dialog med grupper som bruker Karterud i undervisningsøyemed. 

OPPGAVER Å JOBBE VIDERE MED 

- Ønsker et tettere samarbeid med skoler. Vi har allerede et rom med undervisningsmateriell på K. 

Dette kan fornyes og supplementers med nytt utstyr i samarbeid med skolene. 

- Vi ønsker fremdeles en dialog med kommunen om fremtidsplanene for Karterud. 

- Faste sengeplasser i hovedhuset på Karterud bør fikses. 

- Det er ønske om å knytte Bergersætra tetter opp mot omkringliggende stier og lage en rundtur.  

- Det jobbes med en rundtur fra Karterud over Kjølstadberget.  

- Engasjere flere i DNT Odal til å delta i dugnadsarbeidet. Datoer for dugnader er trykt i kalenderen. 

Det er 4 dugnader i året. Kanskje lage egne frivilliggrupper rundt hver hytte («Karteruds venner?) 

- Vi må få Karterud inn i VisBook, bookingsystemet for DNT  

 

Knut Lysell 

Leder hyttekomitéen    

   


